
Protokoll 2022 års föreningsstämma i Borlången 5 
24 maj 2022 klockan 19.00 

Plats: Årsta Folkets hus, Foajén 

1. Styrelsens ordförande Anna Belander hälsade alla välkomna och öppnade stämman. 

2. Stämman godkände dagordningen (se bilaga). 

3. Anna Belander föreslog Susanne Andersson från Simpleko till ordförande för stämman. 

Stämman godkände Susanne som ordförande. 

4. Stämmoordförandens anmälde Magnus Lässker som protokollförare 

5. Till justeringsmän tillika rösträknare utsågs Anette Gustafsson och Mathias Persson. 

6. På frågan om stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst konstaterade man att kallelse och 

dagordning delats ut 4 maj, i linje med föreningsstadgarna. 

7. Fastställande av röstlängd - på stämman närvarade tio medlemmar med rösträtt (se 

bilaga). 

8. Ordföranden drog igenom årsredovisningen, och berättade att största anledningen till 

årets negativa resultat är föristerrenoveringen, samt att största återkommande 
kostnadsposten är fjärrvärmen. Ordföranden gick också igenom resultatdispositionen och 

konstaterade att föreningens belåningsgrad per kvadratmeter är mycket god. 

9. Ordföranden sammanfattade kort revisionsberättelsen och konstaterade att revisorn 
tillstyrker att stämman fastställer resultat- och balansräkning samt tillstyrker att styrelsen 

beviljas ansvarsfrihet. 

10. Stämman fastställde resultat- och balansräkningen. 

11. Stämman fastställde resultatdispositionen, där föreningen reserverat 3,8 miljoner till 

fonden för yttre underhåll. 

12. Stämman fastställde styrelsens ansvarsfrihet. 

13. Stämman fastställde att arvodet till styrelsen löper vidare med 1 500 kr/lägenhet liksom 

föregående år. 

14. Mikael Malmborg presenterade valberedningen arbete och föreslog Magnus Lässker som 

ny ordförande efter avgående Anna Belander. Stämman valde Magnus Lässker till 

ordförande. 

15. Till ordinarie ledamöter valdes: 

Anette Gustafsson, nyval, 2 år. 
Mathias Persson, omval, 1 år. 

Medine Durak, nyval, 1 ar. 
Caroline Jensen, nyval, 1 ar. 
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16. Stämman valde att fortsätta med Moore Allegretto som revisor och revisorssuppleant. 

17. Stämman utsåg Jenny Storm till sammankallande för nästa års valberedning. 

Hewer Parosh valdes också till valberedningen. 

18. Det fanns inga av styrelsen till stämman hänskjutna frågor eller några av 
föreningsmedlem anmälda ärenden att ta upp. 

19. Ordförande Susanne Andersson avslutade stämman. 

Vid protokollet Ordförande för stämman 
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